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Σέρρες, 13/09/2020

TOY : Κωνσταντίνου Μπούμπα, βουλευτού Νομού Σερρών

ΠΡΟΣ  :  Τον κ. Υπουργό Προστασίας του Πολίτη 

ΘΕΜΑ: «Μέτρα προστασίας του αστυνομικού προσωπικού στον Προμαχώνα 
Σερρών»

Κύριε Υπουργέ,

Όπως μας έχει πληροφορήσει η Ένωση Αστυνομικών Υπαλλήλων Σερρών, από την
πρώτη στιγμή έχει κρουστεί ο κώδωνας του κινδύνου για την μέριμνα που οφείλει να
επιδείξει  η φυσική και  πολιτική ηγεσία της χώρας, σχετικά με τη θωράκιση και την
προστασία των αστυνομικών υπαλλήλων. Υπάρχει έλλειψη αστυνομικών στα σύνορα
του Προμαχώνα και λόγω των συχνών διελεύσεων, δεν μπορούν οι εκεί υπηρετούντες
αστυνομικοί  υπάλληλοι  να  ανταποκριθούν  με  συνθήκες  ασφάλειας  στα  καθήκοντα
τους

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτάται ο κ. Υπουργός:

Προτίθεσθε να μεριμνήσετε κατάλληλα, ώστε να έρθουν με απόσπαση στην περιοχή
των Σερρών Σερραίοι αστυνομικοί, που υπηρετούν σε άλλα μέρη της Ελλάδας, έτσι
ώστε να προκύψει επαρκής ενίσχυση των δυνάμεων αστυνόμευσης και φύλαξης του
Τελωνείου του Προμαχώνα ;

Ο ερωτών Βουλευτής

Κωνσταντίνος Μπούμπας
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